
 
 

 

Protokoll fört vid det 137:e ordinarie styrelsemötet för Aneby Näringsliv Ekonomisk Förening  

Torsdagen den 18 december via Teams. 

Närvarande: Beata Allen, Josefin Björlingson, Kristofer Hansen, Marco Fjordmark, Carina Nohrs 

 

 

§ 1 Mötet öppnades av ordförande Josefin Björlingson. 

 

§ 2 Till justerare valdes Marco Fjordmark 

 

§ 3 Föregående protokoll, bordläggs då det var ett avbrutet styrelsemöte. 

 

§ 4 Ekonomi, Daniel skickat rapport. Allt ser bra ut. 

 

§ 5 Genomförda aktiviteter sedan sist 

Julbord med styrelsen på Wiredaholm. Företagsfrukost i november med föredrag av Science Park som 

berättade om deras utbud och innovationsledningsprogram 2025.  

 

§ 6 Plan för 2025 – Vilka aktiviteter ska vi planera in samt vilka ev. fokusområden ska vara aktuella 

för att tillvara ta medlemmarnas intressen under kommande år? 

- Frukostmöten datum: 30/1, 27/2, 27/3, 24/4, 22/5. Tema/föreläsare: EU-regler patent o 

registreringsverket, Patric Westdahl, platsutveckling/fastighetsbranschen. Michael Grund, 

Arbetsförmedlingen/anställningsstöd, Windings, kurser för hantverkare, AI-redayness SP, Oasens 

verksamhet, pvm Aneby och SP info, RUS Regionens arbete, Aneby bostäder, läget med lokaler, 

lägenheter och hyror i Aneby. 

- AW 2025=tas upp på kommande möte 

 

§ 7 Rapport köpmännen – inget att rapportera. 

 

§ 8   Rapport Science Park – anteckningar från Marthina, bifogas.  

 

§ 9 Rapport kommunen – Aneby kommun har fått godkänt på sin projektansökan om projektmedel för 

att ta fram en varumärkesplattform och ett platsvarumärke för Aneby. Projektstart sommar 2025. 

Aneby kommuns näringslivsstrategi håller på att revideras. Möte med näringslivet inplanerat den 9 

januari. Strategin antas i KF i mars 2025. (Strategin gäller 2025-2028).  

Uppstart av ett näringslivsråd i Aneby kommer ske i februari 2025.  

Klart besked för att starta bygget med Vireda skola och LSS boendet. Gamla fritidsgårdens tak har 

blåst av vilket medför kostnader. JU/högskolan i Jönköping vill jobba för att få universitetsstatus och 

behöver hjälp av kommunerna. Nya rektorn är mån om att inkludera alla kommuner.  

SYNA har utsett Aneby som den kommunen med ”bästa tillväxt inom näringslivet i länet”. 

Näringslivsföreningens historia ska samlas från kommunens perspektiv och göras tillgänglig. 

 

§ 10 Medlemsfrågor – Vilka önskemål/frågeställningar har inkommit från medlemshåll?  

Facebook – Marbenius-hur går vi vidare? Vi återkommer till den dialogen under 2025. 

Hur lägger vi upp arbetet i föreningen? Svårt att få praktiska saker gjorda.  

Hur skulle vi kunna få in en resurs i föreningen? 

Boka ett möte där vi fördjupar oss i frågor som rör administration och ANLs framtid.  

Upprätta fokuspunkter att grotta ner oss i. 

Vi behöver en ny städerska, Daniels mamma slutar. 

Be Daniel titta på budget för att köpa in en skärm eller projektor till lokalen. Marco o Kristofer kollar 

priser till nästa möte.  



 

 

§ 11 Övriga frågor 

Styrelseplatser för 2025 

Lasse Fält, valberedningen, informerar att han har läget under kontroll, återkommer med namn inom 

kort. 

 

§ 12 Nästa möte 

Torsdag 30 januari, kl. 17:00, på Köpmansgatan 9 men Josefin med på teams då hon börjat på sitt nya 

arbete i Eksjö.  

 

 

 

 

 

 

………………………………………….   ………………………………………… 

Styrelseordförande    Justerare 

Josefin Björlingson    Marco Fjordmark 

 

  

 

 

 


